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PROTOKÓŁ NR V/2019 

Z V SESJI NADZWYCZAJNEJ RADY MIEJSKIEJ SIERPCA  

z dnia 18 stycznia 2019 r.  

 

Obrady sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył  

o godz. 07:45 Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Malanowski stwierdzając 

jednocześnie quorum, uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Sesja zwołana 

została na wniosek Burmistrza Miasta Sierpca – załącznik nr 1  

 

W posiedzeniu uczestniczyło 10 Radnych oraz zaproszeni goście zgodnie z listą 

obecności stanowiącą załącznik nr 2. Nieobecni byli: A. Balcerowski, P. Grabowski,  

W. Skorłutowski, K. Skrzyński, J. Stachurski 

Przed rozpoczęciem obrad Radna B. Gil poprosiła o informacje czy również 

dzisiejsza sesja jest nagrywana i rejestrowana. Odnosząc się do ostatniej sesji Radna 

zauważyła, że nie otrzymała informacji o nagrywaniu i jej wypowiedzi nie były 

rejestrowane. Przewodniczący poinformował, że obrady są nagrywane, poprosił 

jednocześnie Radną o zmianę miejsca, gdyż miejsce na którym siedzi obecnie Radna nie 

jest objęte zasięgiem kamery  

 

Przewodniczący przedstawił porządek dzienny posiedzenia załącznik nr 3: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 

      2019 - 2028. 

3. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2019 rok.  

4. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2  

Przewodniczący poprosił Skarbnik Miejską p. K. Joniak o zreferowanie uchwały. Pani Skarbnik 

poinformowała, że najważniejszą zmianą jest wprowadzenie kwoty 71 120,40 zł dla SP nr 3 na 

realizacje zadania ERASMUS +. Umowa na realizację zadania została podpisana w 2018 r. 

 SP nr 3 nie wykonała w całości zadania dlatego środki zostały przeniesione na rok 2019. Kwota 

ta została przeniesiona z tabeli wynagrodzeń do tabeli przedsięwzięć. Radna B. Gil zapytała 

dlaczego nastąpiły zmiany w załączniku dotacji podmiotowych. Radna zwróciła się z 

zapytaniem również do Przewodniczącego dlaczego zwołana została sesja nadzwyczajna, 

czy nie można było z tą zmianą poczekać do zwykłej sesji. Skarbnik odnosząc się do zapytania 

poinformowała, że omawiana była uchwała dotycząca WPF, zmiany tabeli dotacji 

podmiotowych omówi za chwilę, przy okazji referowania uchwały dot. zmian w budżecie. Ta 

zmian nie dotyczy zmiany uchwały WPF. 

 

Rada w głosowaniu: 10 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 38/V/2018 RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2019 – 

2028 – uchwała wraz głosowaniem imiennym załącznik nr 4 
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Ad. 3 

Skarbnik Miejski p. K. Joniak odnosząc się do zapytania radnej B. Gil poinformowała, że 

konieczność zwołania sesji nadzwyczajnej podyktowana była czynnikiem zewnętrznym  

i wiąże się ze zmianą załącznika dotacji podmiotowej. Zmiana związana jest z wnioskiem 

organu prowadzącego Niepublicznego Terapeutycznego Punktu Przedszkolnego BrainKids   

o zmianę nazwy. Burmistrz wydał zgodę. Kolejna zmiana był wymuszona nformacją 

przedłożoną przez Dyrektor Punktu, co do potrzeb podopiecznych, co wymusiło zmianę 

rozdziałów dotacji. Część środków została umieszczona w nowym rozdziale. Kwota została 

rozdzielona na dwa rozdziały, nie zmieniła się jej wysokość.  

Zgodnie z ustawą Gmina musi przekazać dotacje do 20.01. każdego roku, dlatego też 

konieczne było zwołanie sesji nadzwyczajnej. Nie dotrzymanie tego terminu mogłoby 

skutkować wystąpieniem jednostek o odsetki w związku z nieterminowym przekazaniem 

dotacji.  

Radna B. Gil zapytała czy są również inne zmiany budżetowe oraz czy zmiana organu 

prowadzącego Punkt nie wymaga zgody Kuratorium.  

Odpowiedzi udzielił Naczelnik WOK p. M. Zdrojewski. Poinformował, że obiekt pojawił się w 

lipcu 2018 r. kiedy dyrektor punktu wniosła o wpis do rejestru, zaznaczyła przy tym, że punkt 

zacznie funkcjonować od 01.01.2019 r. w lipcu dokonano wpisu działalności o nazwie 

BrainKids med., którego organem prowadzącym była osoba fizyczna p. B. Giers z lokalizacją 

w Zespole Szkół nr 2. 02.01 dyrektor wystąpiła z wnioskiem o zmianę wpisu podyktowaną 

następującymi zmianami: zmiana nazwy na Niepubliczny Terapeutyczny Punkt Przedszkolny 

EduKids Med, nowy organ prowadzący w postaci EduKids Med. Sp. z. o.o., nowa lokalizacja 

ul. Paderewskiego 6a/6. Ustawa uprawnia podmiot o wystąpienie do podmiotu 

rejestrującego o te zmiany, Burmistrz dokonał wpisu po zmianie i wydał nowe zaświadczenie. 

Zgoda Kuratora nie jest wymagana. Odpowiadając na pytanie Radnej B. Gil poinformował, 

że z punktu formalno - prawnego jest to ten sam punkt.  

Pani Skarbnik zreferowała resztę zmian dot. zmian w budżecie, polegających głównie na 

zmianie paragrafów. Dotyczyły one: zakupu usług telekomunikacyjnych w związku z zakupem 

systemu nagłaśniającego E-sesja, umożliwiających dostęp do Internetu; możliwość 

korzystanie przez pracowników urzędu z samochodów prywatnych w celu dopełniania 

czynności służbowych, do dnia zakupu samochodów służbowych; powołanie zespołu 

projektowego nadzorującego inwestycje oraz funkcjonowanie żłobka;  zmiana organu do 

którego Gmina przekazuje opłaty za ochronę wód i gleb, są to opłaty na rzecz Budżetu 

Państwa, a nie jak do tej pory, Budżetu JST; przeniesienie środków dot. ERASMUS + 

Radna B. Gil o podział środków na Punkt Terapeutyczny, na co zostaną one przeznaczone. 

Naczelnik WOK wyjaśnił, że środki te zostaną przekazane na realizacją orzeczeń o potzrebie 

kształcenia specjalnego oraz na  realizacje zadań związanych z opiniami o potzrbie 

wczesnego wspomagania rozwoju. Skarbnik poinformowała, że jest to kwota zmienna, która 

może ulec zmianie i nie koniecznie musi być w całości wydatkowana.   

 

Rada w głosowaniu: 9 -"za", 0 -"przeciw", 1 - wstrzm. się - podjęła  

Uchwałę 39/V/2018 RM ws. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2019 rok. – 

uchwała wraz głosowaniem imiennym załącznik nr 5 
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Ad.4  

O godz. 08:30 prowadzący obrady Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku,  

zamknął obrady V nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ Dariusz Malanowski 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ Aleksandra Grzybowska 

 


